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To: @minvws.ni];IESE)ESEDI @minvws.nl]
Cc d@minvws.nl]
From:

Sent: Thur 4/16/2020 8:28:21 PM

Subject: RE: donaties|JEEEEN 3e keer)

Received: Thur 4/16/2020 8:28:21 PM

Hallo allemaal,

Hierbij reageer ik op het verzoek om input op het voorstel tot donatie door de firma | ERE
Onderstaande is slechts een suggestie voor een reactie. Het staat het management van het ministerie van VWS uiteraard

volledig vrij om een andere insteek te kiezen.

Onder dankzegging voor het genereuze aanbod kan wellicht het volgende worden geantwoord:

1. Kan aangegeven worden welke ziekenhuizen precies behoefte geuit hebben aan de genoemde technologie?
2. In deze drukke periode rondom de COVID-19 bestrijding is er weinig tijd is voor het installeren van “oplossingen [zijn]

die aanvullende begeleiding vergen om te installeren”. Op een later moment in de tijd wordt graag teruggekomen op het

voorstel.

3. Als er een genereus gebaar gemaakt wordt, er erg veel prijs wordt gesteld op PBM’s, met name isolatieschorten en

handschoenen, want dat daar momenteel ernstige tekorten in zijn en dat de ziekenhuizen/ Nederland daar concrete

behoefte aan heeft.

Ter toelichting op nr 1: Navraag bij een academisch ziekenhuis vandaag, leerde dat technologie op de genoemde terreinen daar

al aanweazig is.

Weet mij graag te vinden voor aanvullend overleg.
Vriendelijke groeten,

Uitvoeringsorganisatie Bedrijfsvoering Rijk
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties
Wilhelmina van Pruisenweg 52-78 | 2595 AN | Den Haag |
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag

E BEEEE @ rijksoverheid.nl

Van:BES minvws.nl>

Verzonden: donderdag 16 april 2020 15:32

@rijksoverheid.nl>

JEENNc minvws. >;[EENBEEo winvs > IEEE
Onderwerp: RE: donatie JJERETI
0JERE
Zou jij contact willen opnemen mel om haar waar mogelijk te adviseren.

Met vriendelijke groet,

R1%a

5.1.2¢

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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Parnassusplein 5 | 2511 VX| Den Haag

Verzonden: donderdag 16 april 2020 13:28

IEE < minvws.nl>
CC: @ minvws.nl>

Onderwerp: FW: donatie JEREZ

Dag allen,

Eerder zouden we 20 HD-sets gedoneerd krijgen van Huawei. Dat hebben ze veranderd naar onderstaand aanbod. Wat

is/wordt hierin de lijn? Cq. het zou mij geruststellen als VWS hier niet bij betrokken wordt (apparatuur wordt niet mede

namens VWS verstrekt), maar daar ontkomen we niet aan. Wellicht moet betrokken worden?

Wie kan mij informeren/helpen? Morgen word ik gebeld doo BEN
Gr.

van: INEEEEECEEEDBERET6 havvei com>Datum: donderdag 16 apr. 2020 1:20 PM

Aan: INEEXFIEENEDBERETi minvws.ol>
Onderwerp: donaties Huawei

Zoals eerder aangegeven hebben we de donatie van 20 HD video systemen heroverwogen. De levertijden bleken (te) lang en de

concrete vraag vanuit ziekenhuizen beperkt.
Daarom heb ik besloten de donatie anders in te vullen met een vergelijkbare waarde. In plaats van 20 video systemen zal het

volgende worden gedoneerd

- 6 HD video systemen. Hier is concrete vraag voor bij 3 ziekenhuizen. Dus 2 systemen per ziekenhuis

- 4 camera systemen die bij de triage van ziekenhuizen acuraat de temperatuur kunnen vaststellen in een groep. Diverse

ziekenhuizen hebben hier concrete vraag naar.

- 2 Artificial Intelligence solutions die honderden CT scans van longen per dag kunnen analyseren. Ook hier is concrete vraag

naar

Aangezien dit oplossingen zijn die aanvullende begeleiding vergen om te installeren , stel ik voor dit samen met partners to doen

zoals KPN en de goederen niet naar het distributie centrum te sturen.

lk stem dit graag goed met je af en zal morgen even contact opnemen

Best regards,

Huawei Technologies Netherlands B.V.

Stationsplein 4-6, 2275 AZ Voorburg

The Netherlands
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www.huawei.com

Me HUAWEI

Ook onze nieuwsbrief ontvangen?


